
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1080
Af svaret på REU alm. del spm. nr. 892 (2012-13) fremgår det, at der nu eller i
de nærmeste år ikke forventes at ske store ændringer i den samlede bevilling
til Politiets Efterretningstjeneste. Vil ministeren oplyse, om der nu eller i perio-
den er planer om betydelig omfordeling af midlerne på PET’s område, således
at visse dele af området tilføres midler fra andre dele, der omvendt udsættes
for besparelser, og vil ministeren i den forbindelse redegøre for, hvilke bespa-
relser og merudgifter, man i givet fald forventer at afholde i den forbindelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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